
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 501 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 21. juli 2006 
 

Spørgsmål 501: 
"Agter ministeren at foretage sig noget overfor de amter, der har givet af-

slag på at indsende ansøgninger om behandling af spiseforstyrrede piger i 

privat regi med den begrundelse, at de ikke havde råd?" 

 

Svar: 
Jeg har en forventning om, at amterne, som ansvarlige for varetagelse af 

sygehusopgaverne, løbende vil vurdere, om deres kapacitet til behandling 

af spiseforstyrrelser er tilstrækkelig og om det giver anledning til at søge fra 

puljen.  

 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet har således på ny i brev af 21. august 

2006 opfordret amterne til at søge midler fra puljen, jf. besvarelsen af 

spørgsmål nr. 499 og nr. 500.   
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